



SHKP-Kwoks' Foundation x PolyU Building Homes with Heart Scholarship Programme enters third year

第三届“新地郭氏基金X理大以心建家奖学金计划”

The Building Homes with Heart Scholarship Programme, a collaboration between SHKP-Kwoks' Foundation and Hong Kong Polytechnic University (PolyU), awarded scholarships to 12 outstanding PolyU students in its third edition. At a recent ceremony, SHKP-Kwoks' Foundation Director Thomas Kwok and Executive Director Amy Kwok presented the scholarships to the students. SHKP Executive Director Adam Kwok, also attending the ceremony, encouraged students to persevere in learning, embrace innovation, and contribute to the growth of the industry.

The scholarship programme, launched in 2022, aims to support exceptional PolyU students who face financial challenges and are studying construction, real estate and engineering-related disciplines. Since its inception, the programme has awarded a total of 31 scholarships with funding exceeding HK\$1 million.



“新鸿基地产郭氏基金X香港理工大学以心建家奖学金计划”早前举行第三届奖学金颁奖典礼，12名理大学生获颁授奖学金。新地郭氏基金董事郭炳江及执行董事郭婉仪主持奖学金颁赠仪式。新地执行董事郭基辉一同出席见证，鼓励学生坚持学习与创新，为行业作出贡献。

该奖学金由新鸿基地产郭氏基金与理大在2022年共同成立，旨在支持修读建筑、房地产或工程相关学科而有经济困难的优秀理大学生。至今，该基金已颁发31个奖学金名额，总金额超过100万港元。

SHKP-Kwoks' Foundation Nanjing University Scholarship Programme

新鸿基地产郭氏基金南京大学奖助学金

The SHKP-Kwoks' Foundation, in partnership with Nanjing University, recently held an award ceremony to present scholarships to undergraduate and postgraduate students for the 2024-2025 academic year. SHKP-Kwoks' Foundation Associate Director Terry Li remarked, “Since the launch of the Scholarship Programme in 2006, the Foundation has donated over RMB13 million and awarded over 2,300 scholarships to Nanjing University students, empowering students to become pillars of society.” Looking ahead, the programme will continue to support financially disadvantaged students to cultivate talent for the country.



Scholarship awardees attend the presentation ceremony
得奖学生出席奖助学金颁授仪式

新鸿基地产郭氏基金与南京大学合作，早前举办2024-2025年度颁奖典礼，颁发奖助学金予本科生及研究生。新鸿基地产郭氏基金助理总监李家华表示，“南京大学奖助学金计划自2006年设立以来，本基金累计捐赠超过1,300万元人民币，共提供超过2,300个资助名额，见证很多南大学生成为社会栋梁”。展望未来，计划将持续支持经济困难学生，为国家培育人才。